



# Warren Consolidated Schools

*Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships*

1.888.4WCS.KIDS  
www.wcskids.net

## ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita  
Warren, MI 48093  
586.825.2400

### Board of Education

Susan G. Trombley, President  
I. Susan Kattula, Vice President  
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary  
Carl Weckerle, Treasurer  
Leah A. Berdy, Trustee  
Susan M. Jozwik, Trustee  
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

November 16, 2020

Dear WCS Community,

Over the weekend and into today, we were notified of the following positive cases of COVID-19 among staff members in the district.

- 1 at Beer Middle School
- 5 at Siersma Elementary
- 1 at Wilde Elementary
- 1 at Wilkerson Elementary

All students and staff affected have been notified, and all areas of the schools have been appropriately cleaned.

Also, in response to the continued spread of COVID-19 throughout the state, Governor Gretchen Whitmer has issued new restrictions for public schools and many other sectors of our state. As directed by the Governor, the following changes for our district will take effect Wednesday, November 18, 2020, and will be re-evaluated on December 8, 2020, when another update from the Governor is expected.

1. All current Pre-K–12 in-person special education and English Language Learner programs will go to a Remote format. Although the Governor's order was only for high school, in the interest of safety, we have included all our students.
2. All athletics, fine and performing arts, and other in-person extra-curricular activities have been suspended.

Also, as I previously shared last week, for all other Pre-K-12 programs, we have paused our plans to return them to in-person learning until Monday, January 25, 2021, the start of the second semester. Prior to our return, we will re-evaluate our situation to ensure that schools can re-open appropriately.

Despite these changes, the district and our school offices will remain open by telephone or by in-person appointment. If you need any support, please contact your child's school. I will continue to update you as necessary. As always, please stay safe and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

تشرين الثاني 16, 2020

عزيزي WCS المجتمع ،

خلال عطلة نهاية الأسبوع وحتى اليوم، تم إخطارنا بالحالات الإيجابية التالية من COVID-19 بين الموظفين في المنطقة.

- 1 في مدرسة بير المتوسطة
- 5 في مدرسة سيبرما الابتدائية
- 1 في وايلد الابتدائية
- 1 في مدرسة ويلكسون الابتدائية

وقد تم إخطار جميع الطلاب والموظفين المتضررين، وتم تنظيف جميع المناطق في المدارس على النحو المناسب.

أيضاً، رداً على استمرار انتشار COVID-19 في جميع أنحاء الولاية، أصدر الحاكم غريثسن ويتمر قيوداً جديدة للمدارس العامة والعديد من القطاعات الأخرى في ولايتنا. بناءً على توجيهات المحافظ، ستدخل التغييرات التالية لمنازلنا حيز التنفيذ يوم الأربعاء 18 نوفمبر 2020، وسيتم إعادة تقييمها في 8 ديسمبر 2020، عندما يتوقع تحديث آخر من الحاكم.

1. جميع برامج التعليم الخاص الحالي قبل K - 12 في شخص التعليم واللغة الإنجليزية سوف تذهب إلى تنسيق البعيد. على الرغم من أن أمر الحاكم كان فقط للمدرسة الثانوية، في مصلحة السلامة، ونحن قد شملت جميع طلابنا.
2. وقد غُلقت جميع الألعاب الرياضية والفنون الجميلة والمسرحية وغيرها من الأنشطة غير المنهجية الشخصية.

كما سبق لي أن شاركت في الأسبوع الماضي ، لجميع برامج ما قبل K - 12 الأخرى ، أوقفنا خططنا لإعادتها إلى التعلم الشخصي حتى يوم الاثنين 25 يناير 2021 ، بداية الفصل الدراسي الثاني. قبل عودتنا، سنقوم بإعادة تقييم وضعنا لضمان إمكانية إعادة فتح المدارس بشكل مناسب.

وعلى الرغم من هذه التغييرات، ستظل المقاطعة ومكاتب مدرستنا مفتوحة عن طريق الهاتف أو عن طريق التعيين الشخصي. إذا كنت بحاجة إلى أي دعم، يرجى الاتصال بمدرسة طفلك. وسأواصل تحديثكم حسب الضرورة. كما هو الحال دائماً، يرجى البقاء آمنة وتكون صحية.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، مشرف دكتوراه